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Abstract (en)
The device (10) has a support- and guide frame (20) at which milling units (30, 40) with milling wheels (31, 41) are arranged in parallel for producing
milling cutouts. The milling units are movably supported parallel to each other. Rotation axis of the milling wheel runs transverse to a longitudinal
axis of the frame. One of the milling units is movably guided along a drilling direction at the frame independently of another milling unit. A hydraulic
lifting device (50) is arranged for moving the milling units, and connected with the support- and guide frame and the milling units. An independent
claim is also included for a method for removing soil material.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Fräsvorrichtung zum Abtragen von Bodenmaterial. Es ist ein Trag- und Führungsrahmen (20) vorgesehen, an dem
mindestens zwei Fräseinheiten (30,40) mit jeweils mindestens einem Fräsrad (31,41) gelagert sind, von denen mindestens eine Fräseinheit (30,40)
entlang einer Abteufeinrichtung an dem Trag- und Führungsrahmen (20) verfahrbar geführt ist. Zum Verfahren der Fräseinheit (30,40) ist mindestens
eine hydraulische Hubeinrichtung (50) angeordnet, welche einerseits mit dem Trag- und Führungsrahmen (20) und andererseits mit der Fräseinheit
(30,40) verbunden ist.
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